
Ajuntament de Castelló

Acta del Consell Municipal del Districte Est

Nº d’Acta: 9

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 20. juny . 2017

Hora inici/fi: 20:36 / 21:35

Lloc: Av. Germans Bou, 27 baix

Membres assistents:

ALICIA BRANCAL MAS 
Mª CARMEN RIBERA SORIANO
VICENT GRAU REIG
FERNANDO SOS GARCÍA
JOSEP MANEL VEDRÍ MICHAVILA 
VICENTE ERNESTO ROS BRANDON 
VICENTE BLÁZQUEZ GONZÁLEZ
VICTORIA GARCÍA LÓPEZ
VICKY AMORES HEREDIA
NURIA SOLSONA SORRIBES
SEBASTIÀ RECATALÀ ROMERO

Membres absents: 

BEGOÑA CARRASCO GARCÍA
ISABEL RÍOS GARCÍA
SERGI MATEU JAIMEJUAN
JULIO TENA FORTANET 
IGNACIA LORITE MARTÍNEZ 
MILTON TRIGOSO ROJAS
ESTEBAN ADELL BOIX
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
TERESA LLOPIS RAMBLA
RAFEL PÉREZ SORLÍ
INMACULADA NOS SIFRES
PILAR CAÑADA SÁNCHEZ
CARLES SALES PASCUAL

Presidenta (Compromís)
Vicepresidenta (Regidora PSPV)
Veí (Alcaldia)
Veí (Ciutadans)
Persona (Compromís)
Persona (Castelló Moviment)
A VV Rafalafena
A VV Gumbau
A VV Doctor Marañón i Adjacents 
AMPA CP Lluis Revest
AMPA IES Sos Baynat

Regidora (P.Popular)
Veïna (Alcaldia) (*)
Veí (Compromís) 
Persona (P Popular)
Persona (PSPV) 
Persona (Ciutadans)
A VV Bulevard. Vicente Blasco Ibáñez.(*)
A VV Rafalafena dels Tarongers 
AMPA CP Mare Vedruna
AMPA CP Blasco Ibáñez
AMPA CP Bernat Artola 
AMPA CP Mestre Canós
AMPA IES Penyagolosa.

(*) Excusa absència

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ



Per la senyora Presidenta s’obri la sessió amb els assumptes que figuren en l’orde
del dia:

1r.- Aprovació de l’acta de la sessió anterior: 28.marzo.2017

S’aprova per unanimitat dels membres assistents.

2n.- Informe de la Presidenta.

La  senyora  presidenta  informa  novament, als membres  d'este Consell,  de  la
pròxima creació d’un grup de treball sobre seguretat i convivència ciutadana. El Consell
Local de Seguretat de Castelló, davant del projecte de la Policia Local sobre seguretat i
convivència  ciutadana, invita a participar en estos grups de treball a dos representants de
cada Junta de Districte. La posada en marxa definitiva serà a partir de setembre encara
que ja es va a començar en proves. Els representants triats estaran en contacte directe
amb  la Policia  Local a través de WhatsApp i una plataforma telemàtica en què podran
accedir a l’informació corresponent al tema en què s'estiga treballant.

També informa els  membres del  Consell  de l’informe Tècnic  de la  zona ZAS,
Lagasca, indicant que després d'este informe que encara no s’ha publicat en els butlletins
oficials, s’obrirà un termini per a poder atendre i resoldre les possibles al·legacions que es
presenten.

3r.- Precs i preguntes

Intervé Victòria García López. La senyora García, amb relació a l’informe Tècnic
sobre la Zona Zas Lagasca, manifesta el seu malestar per la falta de coordinació entre els
diferents departaments de l’Ajuntament. El tema és, afig la senyora García, que en  eixe
informe no està inclòs dins de la zona ZAS el tram del carrer Bisbe Salinas ,des de la plaça
de Sanitat fins al carrer Ulloa, que és on es troba el Pub Wallabys i recentment l’Associació
Gastronòmica l’Olla de la Plana, ocasionant molèsties acústiques i també de neteja en la
via pública, fets que s’han anat denunciant en diverses ocasions, per escrit, a través de
telefonades a la Policia,  a través del Servei de Manteniment de la Ciutat i en la pròpia
Junta de Districte, tant per l’associació de veïns Gumbau com dels veïns de la zona.

La senyora presidenta comenta respecte d’això que es demanarà una relació de
denúncies  realitzades  en  eixa zona  en  concret  en  els  diferents  departaments  i  es
traslladarà a la Tècnic que ha subscrit l’informe.

Intervé Vicente Blázquez González. El senyor Blázquez sol·licita que s’asfalte o
s’arreglen els  clots  si  no n’hi  ha  un altra,  de la  zona d’entrada a infantil  en el  col·legi
Sanchis Yago, pel carrer Germà Monzón Gamón. S’adjunten fotos.

Intervé Sebastian Recatalá Romero. El senyor Recatalá pregunta en primer lloc
pel tema de la Piscina Provincial,  si hi ha servei o no. La senyora presidenta comenta
respecte d’això que la Piscina Provincial  ha entrat en concurs de creditors però que el
funcionament, de moment, segueix amb normalitat.

El senyor Recatalá es despedeix del Consell informant que a la pròxima reunió li
substituirà un nou membre de l’AMPA de l’IES Sos Baynat.

I no havent-hi més assumptes que tractar s’alça la sessió, sent les vint-i-una hores
i trenta-cinc minuts,  estenent-se  d’ella  la  present  acta  firmada  per  la  Presidenta  i  el
Secretari.

(Document firmat electrònicament al marge.)
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